

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八七一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Circular No. 21066

8th August, 2022

Dear Parents/ Guardians,

Contingency Arrangement for School Closing Ceremony 2022

The School Closing Ceremony will be held on 10th August, 2022. According to the Hong Kong Observatory's forecast, it will be windy with heavy squally showers and thunderstorms. If the Education Bureau announces suspension of classes on 10th August, 2022 because of inclement weather condition, the School Closing Ceremony will be rescheduled to 12th August, 2022. Time and venue remain unchanged.

Students and parents should take note of the latest weather information from the Hong Kong Observatory and the announcement of the Education Bureau.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung

Principal



陳瑞祺（喇沙）書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

通告編號：21066

敬啟者：

2022 散學禮應變措施

本年度散學禮將於 2022 年 8 月 10 日舉行。根據香港天文台天氣預測，當天風勢頗大，有狂風大驟雨及雷暴。如教育局因惡劣天氣宣佈學校於 2022 年 8 月 10 日停課，散學禮將改期至 2022 年 8 月 12 日舉行，時間和地點不變。

敬希留意香港天文台的最新天氣資訊及教育局的宣佈。

如有疑問，歡迎致電校務處查詢(電話 27118175)。

此致
各家長

陳瑞祺（喇沙）書院校長
李丁亮 啟

2022 年 8 月 8 日